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Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming.

De N-VA zal altijd op de barricaden staan om uw stem te laten meetellen. En met 
hoe meer we zijn, hoe luider onze stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u.

Wilt u uw toekomst in eigen handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u 
dat dat alleen kan in een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 45.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen.  
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare  
minderheid terzijde kan schuiven.

Beste inwoners
Het doet me enorm veel plezier om u 
opnieuw te kunnen begroeten via dit huis-
aan-huisblad. De voorbije maanden waren 
op zijn minst turbulent te noemen. Heel wat 
mensen werden op allerlei manieren getrof-
fen door het onverbiddelijke coronavirus. 

Medeleven en moed

In het plaatselijk 9080-nummer wensten 
wij als enige politieke partij alle Lochristi-
naren sterkte, medeleven, moed en volhar-
ding toe, en uitten wij ons diepste respect 
voor iedereen die mee de maatschappij 
draaiende hield. Ondertussen leren we zo 
goed en zo kwaad mogelijk omgaan met 
het virus. De scholen zijn heropgestart en 
er wordt een poging gedaan om het  
sociaal leven veilig te laten hernemen.

Lochristi is gelukkig een vrij veilige haven 
gebleven. Het aantal besmettingen bleef 
hier vrij laag en ook onze woonzorgcentra 

bleven gespaard van dramatische toestan-
den. De huisartsen waren er heel snel bij 
om een triagecentrum in te richten en 
leverden uitstekend werk. We zijn dan ook 
heel trots op onze eerstelijnszorg.

Sterk en bruisend oppositiewerk

Over de politieke toestand zijn we minder 
enthousiast. Bij het ter perse gaan van dit 
blad ziet het ernaar uit dat we federaal een 
samenraapsel krijgen van kleine partijen. 
De kiesuitslag in Vlaanderen wordt com-
pleet genegeerd en wellicht dragen we nog 
generaties lang de financiële gevolgen van 
het nieuwe regeerakkoord.

Ook in onze eigen gemeente ziet de toe-
komst er op politiek vlak niet rooskleurig 
uit. Het Vld-bestuur neemt willekeurige 
beslissingen, negeert de oppositie en 
verspilt pakken geld aan nodeloze en 
onverantwoorde uitgaven. Denk maar aan 
de coronabon waarmee het gemeentebe-
stuur vooral zijn blazoen wil oppoetsen 

en wil doen vergeten dat de gemeentelijke 
opcentiemen drastisch stijgen. Iedere 
huis- of grondeigenaar heeft ondertussen 
het aanslagbiljet ontvangen.

Het is duidelijk dat het huidige gemeen-
tebestuur uitgeleefd is en dat een sterk en 
bruisend alternatief nodig is. Bij N-VA 
Lochristi staat een goede mix van ervaren 
en jonge mensen paraat om de gemeente 
klaar te stomen voor de enorme uitdagin-
gen die haar te wachten staan. De N-VA is 
de sterkste en grootste partij van het land. 
Ook in Lochristi willen we meewerken 
aan een duurzaam gemeenschapsproject, 
samen met u.

Blijf gezond en tot binnenkort!

Erwin Van Loo
Voorzitter N-VA 
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Interview met kersvers gemeenteraadslid 

Thierry Van Hecke
Eind september legde Thierry Van Hecke de eed af als 
gemeenteraadslid in Lochristi. Hij is al jaren erg actief 
in het verenigingsleven, zowel binnen onze  
gemeentegrenzen als daarbuiten. Een gesprek over zijn 
eerste ervaringen in de politiek.

Thierry, in de gemeenteraad vervang je Tom De
Sutter. Hoe reageerde je toen je vernam dat Tom 
vertrok?
Als je meedoet aan verkiezingen, dan hoop je uiteraard 
dat je kan helpen iets te realiseren. Vroeger probeerde 
ik dat ook al vanuit verenigingen zoals UNIZO. Maar 
toen ik in augustus plots hoorde dat Tom zijn functie 
had neergelegd, schrok ik toch eerst. Iemand met zoveel 
ervaring en dossierkennis opvolgen, is een zware  
verantwoordelijkheid. Lang heb ik niet getwijfeld toen 
onze afdelingsvoorzitter mij contacteerde. We hebben 
een sterke ploeg met bekwame mensen die staan te  
popelen om samen ervaring op te doen.

Je was ook in het verleden al betrokken bij het 
beleid in onze gemeente?
Dat klopt. Al van bij de opstart ben ik lid van het 
kmo-overlegplatform: een overlegorgaan dat ideeën en 
vragen van ondernemers bespreekt. De eerste  
gesprekken over de blauwe zone in Lochristi zijn daar 
gestart en ook het terrassenbeleid kreeg er vorm.  
Vroeger deed elke terrasuitbater zomaar wat, nu zijn de 
terrassen mooi uniform en ook veel veiliger. 

Wat me wel van het hart moet: in het begin werd er 
geluisterd naar de leden van het overlegplatform, maar 
de laatste paar jaren kwam men er vooral vertellen wat 
beslist was en had je zelf geen invloed meer. Sinds de 
laatste verkiezingen is er zelfs nog geen vergadering  
geweest. Er zou een hervorming komen, maar twee jaar 
na de verkiezingen is het daarover nog altijd stil.

Op mijn eerste gemeenteraad heb ik dat al aangekaart. 
Het gemeentebestuur heeft te weinig ambitie naar onder-
nemers toe. Al jaren vragen ondernemers bijvoorbeeld 
naar een ambtenaar lokale economie: iemand die hen 
kan helpen bij het aanvragen van vergunningen, iemand 
die mee nadenkt over initiatieven om lokaal winkelen te 
ondersteunen, … De gemeente wil daarvoor nu iemand 
engageren via een intercommunale voor twee dagen per 
week, maar dat kost heel veel. Voor dat geld is het zeker 

mogelijk om zelf voltijds iemand aan te werven. Boven-
dien: het project via de intercommunale is maar voor één 
jaar. Wat er daarna moet gebeuren, is nog niet duidelijk. 
Mijn mening? De Lootsche ondernemer verdient beter.

Zijn er naast lokale economie nog andere thema’s
die je aandacht trekken?
Jazeker. Onze jongeren bijvoorbeeld. Speelpleinwerking 
Joepla en jeugdhuis Lodejo verdienen alvast een dikke 
pluim, maar daarnaast zijn er nog jeugdverenigingen 
en is er nog een jeugdhuis: De Beeste in Zaffelare. Een 
aantal jaar geleden kwam daar een nieuw gebouw, maar 
daar bleef het ook bij. Wie daar al geweest is, zal gemerkt 
hebben dat de toiletten er altijd onfris ruiken, terwijl ze 
wel vaak gekuist worden. Wellicht is er iets mis met het 
sanitair. De gebouwen zijn ook te klein voor zowel Chiro, 
KLJ als KSA. Zeker met de coronaproblematiek moet de 
gemeente toch eens bekijken of er extra lokalen kunnen 
komen, al dan niet tijdelijk voor de komende  
wintermaanden.

Daarnaast is er ook ons rijk verenigingsleven. Wie wil 
kan van maart tot oktober elk weekend naar een  
eetfestijn gaan. Maar van de schepen van Feestelijkheden 
krijgen die verenigingen weinig ondersteuning. Mocht 
ik in haar plaats zijn, ik zou naar hun vergaderingen 
gaan en luisteren hoe ik kan helpen. Met welke proble-
men kampen ze? Veel verenigingen hebben bijvoorbeeld 
te weinig vrijwilligers. Waarom kan de gemeente dan 
bijvoorbeeld niet een paar mensen ter beschikking stellen 
om te helpen net voor en na een evenement?

Wat hoop je dat de toekomst brengt op politiek vlak?
Ik ben ervan overtuigd dat een volstrekte meerderheid 
zoals nu in Lochristi geen goede zaak is. Op drie jaar tijd 
ging de schuld per inwoner maal 8: van nog geen 50 euro 
naar bijna 400 euro. Dat is omdat de meerderheid doet 
wat ze wil. Ik ben een echte teamplayer en ik hoop dat de 
meerderheid zich ook meer zo opstelt. Samen bereik je 
meer dan alleen.

“Tussen de mensen, en 
nu ook voor de mensen”
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Belastingverhoging moet gemeentelijke spilzucht compenseren 
De N-VA blijft zich zorgen maken over de financiën van onze gemeente. Door de hoge kosten voor onder meer  
ontmoetingscentrum Uyttenhove stijgen de belastingen op uw eigendom met 35 procent.

Zotte kosten
De factuur voor ontmoetingscentrum Uyttenhove verdubbelt 
van 5,5 miljoen naar meer dan 11,5 miljoen en voor de loods  
in de Denen betaalde de gemeente liefst 1,2 miljoen. Gewezen 
fractievoorzitter Tom De Sutter en gemeenteraadslid Ivan  
Lybaert – die in de commissie Financiën zetelt – hebben altijd 
voor die onrealistische uitgaven gewaarschuwd. 

De reactie van de burgemeester? “Wij gedragen ons als een 
goede huisvader en kunnen een euro maar één keer uitgeven.” 
Dat van die euro is juist, maar bij die goede huisvader hebben we 
op zijn zachtst gezegd twijfels. Volgens de Vld stijgen de uitgaven 
te veel. Maar waarom blijven ze dan onnodige uitgaven doen? 
En waarom verhogen ze alleen de belastingen? Waarom geen 
besparingen doorvoeren?

Schuld per inwoner blijft oplopen
En nog is de financiële put van Uyttenhove niet gevuld! Er zijn 
extra leningen nodig: 5 miljoen in 2018, 4 miljoen in 2021 … 
Het totaal loopt op tot 15 miljoen extra leningen in 2025. Ook 
de schuld per inwoner gaat in stijgende lijn. Van 46 euro in 2014 
naar 368 euro vandaag en meer dan 800 euro in 2025.

De N-VA is nooit tegen noodzakelijke investeringen, maar wel 
tegen prestigeprojecten en te dure aankopen. Jaren zijn verloren 
gegaan, met als gevolg dat de kostprijs van de investeringen  
blijven oplopen. En nu komt er ook een belastingverhoging, 
terwijl de burgemeester beloofde dat die er nooit zou komen.

Nee, de Vld gedraagt zich niet als goede huis-
vader. In augustus vroeg Ivan Lybaert om 
duidelijkheid over het totale prijskaartje 
van het prestigeproject Uyttenhove: van  
de eerste plannen tot de finale afwerking.  
We wachten op het antwoord en  
houden u op de hoogte.

 De schuld per inwoner is op zes jaar tijd verachtvoudigd.

Rik Van Leemputten naar het  
arrondissementeel bestuur  
Gent-Eeklo
Rik Van Leemputten – ondervoorzitter van N-VA Lochristi – werd 
door het bestuur van N-VA Lochristi verkozen om onze afdeling te 
vertegenwoordigen in het arrondissement Gent-Eeklo. Het  
arrondissementeel N-VA-bestuur ondersteunt de afdelingen en 
houdt toezicht op de werking ervan. Naast de afgevaardigden van 
de lokale afdelingen zetelen er ook federale, Vlaamse, provinciale 
mandatarissen uit ons arrondissement. Rik blijft zich als onder-
voorzitter uiteraard verder inzetten in onze gemeentepolitiek. 

Rik Van Leemputten
Ondervoorzitter
Afgevaardigde in het arrondissementeel bestuur

Ivan Lybaert
Gemeenteraadslid
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Hebt u een
goed idee en wiltu mee de handen uitde mouwen steken? 
Mail dan naar meerbos@vlaanderen.be

4.000 hectare extra bos tegen 2024, dat is de ambitie van Zuhal Demir en de Vlaamse 

Regering. Ze slaan daarvoor de handen in elkaar met een ongeziene Bosalliantie van natuur-

verenigingen, bosgroepen, regionale landschappen, lokale besturen en jeugdverenigingen.

• erkent Zuhal 106 hectare extra natuurreservaten en maakte ze 29 hectare 

natuurreservaat toegankelijker,

• neemt Vlaanderen het Kasteel van Poeke en het omringende bosrijke park over: een ideale 

toegangspoort naar het Oost-Vlaamse platteland,

• blijft het Ravottersbos in Zottegem een speelbos en wordt het niet gekapt,

• komen er bufferzones langs de Barbierbeek, zodat regenwater vastgehouden kan worden voor 

gebruik in drogere periodes.

122 
miljoen

euro budget

4.000 ha
effectief extra bos

tegen 2024

20.000 ha
extra natuur

onder natuurbeheer

In de provincie Oost-Vlaanderen ...

Zuhal Demir, Vlaams minister van Omgeving

De relatie tussen Vlaanderen en de natuur was de voorbije 
jaren geen goed huwelijk. Daar brengen wij verandering in.” 

“

Samen maken we Oost-Vlaanderen groenerSamen maken we Oost-Vlaanderen groener
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